



## Referat af afdelingsbestyrelsesmøde

|                |                                                    |
|----------------|----------------------------------------------------|
| Afdeling       | Afd. 18 Lindeparken                                |
| Mødested/-dato | 12. april 2021 kl. 18:30                           |
| Referent       | Kirsten S.                                         |
| Mødedeltagere  | Kirsten N., Lisbeth L., Anna P., Kent N. og Paw A. |

|    | Dagsorden                                                              | Referat                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          |
|----|------------------------------------------------------------------------|----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| 1. | Godkendelse af dagsorden samt referat fra bestyrelsesmøde den 1.3.2021 | Dagsorden godkendt og referat fra sidste møde underskrevet.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      |
| 2. | Orientering                                                            | <p>Storcontainer her i Påsken. Det gik helt galt. Allerede fredag var den total fyldt. KiN undersøgte om lørdagen, om det kunne lade sig gøre at få den tømt eller få en ekstra container. Det var desværre temmelig dyrt, så KiN besluttede, at det måtte gå, som det bedst kunne. Tirsdag morgen så det temmelig kaotisk ud over det hele, da molokkerne også var overfyldte, så Driftskontoret blev kontaktet, så Anne ikke stod alene med hele affaldsrodet. Der kom hjælp på til oprydningen, og der blev placeret en ny container til alt det resterende affald. Vi undrer os over, hvorfor det denne gang er gået så galt med containeren. KiN gav udtryk for, om der er kommet affald fra AAB? Hvis det er tilfældet, så er det et problem, der lige skal tages højde for inden efteråret.</p> <p>Vi har fået opsat et skilt med afdelingens adresse og opgangsnumre på ud for nr. 22-24. Det er et ret stort skilt!</p> |
| 3. | Utætte vinduer og dør i vaskeriet                                      | <p>Efter vi den 1.2. tog beslutning om vinduerne og dør i vaskeriet, blev KiN kontaktet af vores direktør, og han ville anbefale, at vi fik lavet vinduerne og døren, når vi har pengene. Det er stærkt tiltrængt.</p> <p>Efter endnu en drøftelse er der enighed om, at vinduer og dør alligevel udskiftes nu i stedet for at vente til den senere gårdrenovering. KiN finder ud af, om der kan/skal tages nye tilbud hjem, inden arbejdet sættes i gang.</p>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   |



## Referat af afdelingsbestyrelsesmøde

|    |                                        |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    |
|----|----------------------------------------|--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| 4. | Renovering af gårde                    | <p>KiN har haft kommunikation med HP, så han kunne sætte sig ind i det, vi havde samlet sammen i forhold til projektet. Aftalt, at han kommer herover og ser på områdets muligheder sammen med nogen fra bestyrelsen.</p> <p>Paw har foreslået, at der udtages areal til biodiversitet bag nr. 46-48. Måske det også er her, vi skal have plantekasser, frugtbuske o.a.</p> <p>Enighed om, at ideen er rigtig god, så vi prøver, om det kan komme med i det videre projekt.</p> <p>KiN og LL er i deres arbejde med projektet faldet over forslag om, om gårdene behøver at være ens? Ikke som udgangspunkt, men nogle ting skal være det samme ved hver blok.</p> |
| 5. | Regler for henstilling af campingvogne | <p>Det er taget op efter henvendelse fra Kent, der fik problemer med den tidlige påske i år. Hvis det skal ændres, så skal der laves forslag til afdelingsmødet, da det er del af Husordenen.</p> <p>Campingsæsonen slutter først efter uge 42 (efterårsferien), det kan også være et problem.</p> <p>Enighed om at prøve at ændre reglerne for perioden, hvor campingvogne må stå i vores område.</p>                                                                                                                                                                                                                                                             |
| 6. | Rågeproblemerne                        | <p>KiN har haft kontakt til medarbejder på kontoret for at høre, hvordan det gik med vores ansøgning om nedskydning af unger. Pga. travlhed var der ikke lige sket så meget. Hun foreslog så, om vi ikke kan finde en anden løsning, da det de foregående år heller ikke er lykkedes særlig godt med at skyde nogle af ungerne. Der er pt ikke så mange andre lovlige ordninger udover at få lov til at skyde rågeunger.</p> <p>Det er nok en lidt håbløs kamp, da der er mange høje træer i vores område, og mange af træerne er ikke vores.</p>                                                                                                                  |
| 7. | Ændring vedr. repræsentantskabsmøde    | <p>Der er kommet endnu en ændring – udsat til onsdag den 19. maj 2021.</p>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         |



**Referat af afdelingsbestyrelsesmøde**

|    |           |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        |
|----|-----------|------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| 8. | Eventuelt | <p>Vi fik taget godt afsked med pedel Erik Borg. KiN fremlagde forslag til tekst til opsætning på vores container ved vaskehuset. Godkendt.</p> <p>Det blev bemærket, at på AB's hjemmeside, der jo bl.a. skal fortælle noget om de forskellige afdelingers fortræffeligheder, er der stadig billeder af vores gamle legeplads! Det undersøges og forsøges ændret.</p> |
|----|-----------|------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|